
Protokół Nr 77/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 28 grudnia 2022 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu).  
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, 
rozpoczęło się o godz. 14.41. 
 
Członkowie Komisji obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 
 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

1) dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli (projekt uchwały  
w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

2) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1  
w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

3) przekazania petycji według właściwości (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad systemu taryfowego  
i opłat za przejazdy, uprawnień do samorządowych ulgowych i bezpłatnych 
przejazdów oraz cen za usługi w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
w granicach administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz Gmin 
sąsiadujących, które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Odpowiadając na pytania radnych Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński wyjaśnił, że 
w uchwale nie mogą być powielane ulgi ustawowe, ale będą one wykazane  
w cenniku Miejskiego Zakładu Komunikacji.  
 
W głosowaniu – 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się 
– członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

5) wprowadzenia programu Ostrowiecka Karta Mieszkańca „OstraKarta” 
(projekt uchwały w załączeniu): 

 
W dyskusji, jaka wywiązała nad przedłożonym projektem uchwały radny A. Głąb 
zapytał, czy zgodnie z proponowanymi rozwiązaniami wstęp na basen będzie dla 
mieszkańców miasta tańszy niż dla innych osób. Wiceprezydent Miasta –  
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D. Smoliński poinformował, że taki jest zamysł tego projektu, katalog obszarów 
objętych Ostrowiecką Kartą Mieszkańca będzie sukcesywnie poszerzany. 
Wiceprezydent wyjaśnił, że ceny niektórych usług ustalane są na mocy zarządzenia 
Prezydenta Miasta, o innych zaś decyduje Rada Miasta. Celem jest również 
zachęcenie przedsiębiorców do skorzystania z tego programu w zamian np. za 
darmową reklamę. Radny A. Pietruszka stwierdził, że w chwili obecnej program jest 
oparty głównie na usługach miejskich, ale nic nie stoi na przeszkodzie, aby do 
programu przystąpili również przedsiębiorcy. Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński 
stwierdził, że głównym celem programu było to, aby mieszkańcy korzystali z usług 
miejskich w niższej cenie. Wiceprezydent zaznaczył, że Ostrowiecka Karta 
Mieszkańca a Ostrowiecka Karta Komunikacyjna to dwie różne sprawy. Ostrowiecka 
Karta Komunikacyjna służy zupełnie innym celom, m.in. jest to monitorowanie 
rozkładu jazdy do realnych potrzeb mieszkańców oraz rejestrowanie przejazdów 
określonych grup wiekowych pod kątem godzin przejazdów i celu. Cena biletu nie 
została podniesiona, nadal mieszkańcy będą płacić 1,50 zł, ale będą musieli 
posiadać kartę komunikacyjną.  
Uzupełniając informacje odnośnie Ostrowieckiej Karty Mieszkańca Zastępca 
Naczelnika Wydziału Informatyki UM – P. Jankowski poinformował, że będzie to 
działać w formie aplikacji lub karty (plastikowego nośnika danych). Jeśli chodzi  
o aplikację, będzie możliwość wysyłania powiadomień.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2022 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

8) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków (projekt 
uchwały w załączeniu): 
 
Skarbnik Miasta – S. Kijak wyjaśnił członkom komisji zakres wydatków, których 
realizację proponuje się przedłużyć do 31 marca 2023 r. Radny M. Giemza zapytał  
o Centrum Tradycji Hutnictwa. Odpowiadając na to pytanie Wiceprezydent Miasta –  
D. Smoliński wyjaśnił, że był problem z wyposażeniem placówki, dotyczy to 
nagłośnienia – firma, która była dostawcą wyposażenia, nie była w stanie dostarczyć 
na czas mikroprocesorów. Pozwolenie na użytkowanie budynku CTH zostało 
wydane, a z robót budowlanych do wykonania pozostały jedynie drobne prace.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

9) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2023 r. (projekt 
uchwały w załączeniu): 
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Nie zgłoszono uwag, ani pytań do w/w projektu uchwały.  
 
Zgodnie z procedurą uchwalenia budżetu w posiedzeniu Komisji uczestniczyli 
przewodniczący komisji Rady Miasta, którzy przedstawili opinie komisji.  
 
Przewodniczący Komisji ds. Rodziny - M. Giemza poinformował, że członkowie 
Komisji ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, jak również projekt 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
na lata 2023 – 2029.  
Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu - M. Łata 
poinformował, że na posiedzeniu komisji w dniu 27 grudnia br. członkowie Komisji 
Edukacji pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, jak również projekt uchwały  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 
2023 – 2029.  
Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba poinformował, że członkowie 
Komisji Samorządowej pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie  
uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2023 r. oraz projekt 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023 – 2029. 
Upoważniony przez Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – radny  
M. Marzec poinformował, że Komisja Strategii pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały, jak również projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2023 – 2029.  
 
Po wysłuchaniu opinii Komisji Rady Miasta członkowie Komisji Budżetu  
w głosowaniu: 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymujących się – 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na 2023 r. 
 

10)  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 
2023 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Opinie Komisji w sprawie powyższego projektu uchwały zostały przedstawione przy 
omawianiu projektu nr 9 porządku obrad komisji – wszystkie komisje zaopiniowały go 
pozytywnie.  
 
Po wysłuchaniu opinii Komisji Rady Miasta członkowie Komisji Budżetu  
w głosowaniu: 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymujących się – 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2023 – 2029. 
 

11)  ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla gminnego zakładu 
budżetowego – Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt 
uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

12)  udzielenia dotacji celowej dla Gminy Bodzechów (projekt uchwały  
w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
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13)  udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Ostrowieckiego (projekt uchwały  
w załączeniu): 

 
W głosowaniu – 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się 
– członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 
14) zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza wydatków Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2023 r. (projekt uchwały  
w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

Ad II/Sprawy różne: 
 
Radny A. Pałka zapytał o dostawy węgla. Wyjaśnień udzielił Naczelnik Wydziału 
Ekologii i Inwestycji – P. Mazik informując, że mieszkańcy wykorzystali już bieżący 
przydział węgla w 100%. 
 
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 15.17. 
 
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu RM - Włodzimierz Stec 
 
Protokołowała: Marta Kamińska 
 
 
 

 

 


